
Відокремлений структурний підрозділ  

“Конотопський індустріально-педагогічний фаховий коледж СумДУ” 

 

Протокол №2 від 3.10.2023 

 

Засідання циклової комісії комп’ютерних та математичних дисциплін 

Голова циклової комісії: Бараболіков В.М. 

Присутні викладачі комісії: Дубовик І.Ф., Харламова Л.Д., Майстренко Н.М.,  

Смаглюк П.С., Рябченко М.А., Єфремова І.В., Логоша Л.М. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Щодо працевлаштування випускників. 

2. Розгляд та затвердження тем курсових проєктів та робіт на І семестр. 

3. Щодо підготовки навчально-методичного забезпечення дисциплін відповідно 

акредитаційним вимогам  

4. Затвердження матеріалів семестрового контролю. 

 

 

І ПИТАННЯ 

Слухали: 

1. Бараболіков В.М. – аналіз результатів працевлаштування фахівців та основні проблеми 

в питаннях працевлаштування. Зокрема відмітив, що 50% випускників спеціальності 

«Інженерія програмного забезпечення» продовжили навчання у ВНЗ, а про 7 

випускників немає інформації щодо їх працевлаштування. За ОПП «Професійна освіта. 

Комп’ютерні технології » - близько 70% працевлаштовані і жоден випускник не 

продовжив навчання у ВНЗ. 

Виступили: 

1. Дубовик І.Ф. Майстренко Н.М. – обговорили проблему обліку випускників, які 

вступають у ВНЗ та наголосили, що для вступу до ВНЗ обов’язковим є результат ЗНО 

чи НМТ, що можливо і стало причиною того, що випускники спеціальності 

«Професійна освіта. Цифрові технології » не здали своєчасно ЗНО і не мали 

відповідного сертифіката. 

Ухвалили: 

Розробити комплекс заходів, що будуть впливати на збільшення кількості фахівців, що 

працевлаштовуються за фахом 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

ІІ ПИТАННЯ 

Слухали: 

1. Бараболіков В.М. – познайомив з темами курсових робіт з предметів ОПАМ та ООП. 

Виступили: 

1. Харламова Л.Д. – підтримала ідею практичного зв’язку тем з реальними проектами 

Ухвалили: 

1. Затвердити завдання до курсових робіт. 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

ІІІ ПИТАННЯ 

Слухали: 

2. Бараболіков В.М. – обговорив поточні питання підготовки матеріалів до акредитації, 

зокрема відмітив необхідність розробки різнорівневих завдань з усіх обов’язкових 

компонентів ОПП, що формують фахові компетенції. Обов’язковим є розробка 

силабусів для забезпечення студентоцентрованого навчання та критеріїв оцінювання, 

як окремого елемента НМЗ. 

Виступили: 

2. Харламова Л.Д. – підтримала  питання підготовки різнорівневих завдань з 

лабораторних та практичних завдань. 



Ухвалили: 

2. Розробити різнорівневі завдання з усіх обов’язкових фахових дисциплін. 

Використовувати запропоновану методику для розробки різнорівневих завдань 

Результати відкритого голосування: «за» - 9, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

ІV ПИТАННЯ 

Слухали: 

1. Дубовик І.Ф., Харламова Л.Д., Майстренко Н.М., Смаглюк П.С., - ознайомили з 

матеріалами іспитів 

Виступили: 

1. Рябченко М.А., запропонував затвердити програми семестрових іспитів. 

Ухвалили: 

1. Затвердити матеріали семестрових іспитів. 

Результати відкритого голосування: «за» - 8, «проти» - 0, «втримались» -  0   

 

 

 

Голова циклової комісії:   / Бараболіков В.М. / 

 


